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Protokół Nr  XVIII 

sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 24 maja 2016 r. 

 

 Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury  w 

Dąbrówce trwało od godz. 1200 do godz. 1400. 

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka – zgodnie z załączoną listą 

obecności.  

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan  Marcin Kaczmarczyk. 

Na sesji obecni byli 

1.Pan Radosław Korzeniewski – Wójt Gminy Dąbrówka, 

2.Pan Zenon Zadróżny – Z-ca Wójta, 

3.Pani Agnieszka Adam – Skarbnik Gminy, 

4.Pan Robert Rataj – Sekretarz Gminy, 

5.Pan Wiesław Mędrzycki – radny powiatowy 

5. Obsługa prawna Urzędu Gminy, 

6. Sołtysi – zgodnie z załączoną lista obecności. 

 

 Prowadzący obrady  odczytał porządek  obrad, który został przesłany radnym o 

następującej treści: 

 

1. Powitanie i otwarcie obrad. 

a) Przyjęcie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2015. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Dąbrówce za 2015 rok. 

6. Sprawozdanie z Programu Współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 

pożytku publicznego za 2015 rok. 

7. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

8. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy. 

9. Podjęcie uchwał : 
a) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 

2016 – 2021, 

b) w  sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok. 

c)w sprawie  wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Dąbrówka dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców, 

d) w sprawie  niewykonywania prawa pierwokupu. 

10. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego Rady Gminy. 

11. Sprawy różne i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący obrad na wniosek Sekretarza Gminy Pana Roberta Rataja wniósł  do 

porządku obrad w pkt. 9 pod lit. e) uchwałę w sprawie współdziałania międzygminnego 

w zakresie przeprowadzenia postępowania na zakup przezroczystych urn wyborczych i 

poddał go pod głosowanie. 
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W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie 13 głosów „za” przy 

obecności 13  radnych. 

W dalszej kolejności prowadzący obrady odczytał i poddał pod głosowanie porządek 

obrad w następującym kształcie: 

 

1.Powitanie i otwarcie obrad. 

a) Przyjęcie porządku obrad. 

2.Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Dąbrówce za 2015 rok. 

7. Sprawozdanie z Programu Współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 

pożytku publicznego. 

8. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy. 

9. Podjęcie uchwał : 

a)  w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka 

na lata 2016 – 2021, 

b)  w  sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok 

c) w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Dąbrówka dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców, 

d) w sprawie niewykonywania prawa pierwokupu, 

e) uchwały w sprawie współdziałania międzygminnego w zakresie 

przeprowadzenia postępowania na zakup przezroczystych urn wyborczych.  

10. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego Rady Gminy. 

11. Sprawy różne i wolne wnioski. 

12.  Zamknięcie obrad 

 

Przebieg obrad 

 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad. 

Obrady XVIII sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 

Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk,  powitał wszystkich zebranych  stwierdził, że w 

obradach zgodnie z listą obecności uczestniczy 13 na 15 radnych  stwierdził 

prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad. 

 Na sekretarza obrad jednogłośnie   /13 głosów „za”, przy obecności 13 radnych / została 

wybrana Pani Helena Kuśkowska. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Protokół Nr XVII/2016 

z dnia 25 kwietnia 2016  roku 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 

jednogłośnie  /13 głosów „za” , przy obecności 13 radnych. 
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Ad. 5 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

 

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6 Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2015. 

 

Ocena została przedstawiona przez Pana Jacka Jeziórskiego – Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Pana Jacka Jeziórskiego – Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Pani Agnieszka Gryglas nawiązując do tabeli Nr 1 str. 5 obrazującej zatrudnioną kadrę w 

GOPS  i jej kwalifikacje zapytała o specjalizację z zakresu organizacji pomocy. 

Pan Kierownik odpowiedział, że żaden z pracowników nie posiada specjalizacji 

organizacji pomocy społecznej. Posiada ją kadra kierownicza.  

 

Ad. 7 Sprawozdanie z Programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 

pożytku publicznego za 2015 rok 

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Panią Agnieszkę Adam – Skarbnika Gminy. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 8 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy. 

 

Przewodniczący obrad Pan Marcin Kaczmarczyk poinformował, że Komisja Rozwoju i 

Gospodarki Mieniem  Komunalnym RG odbyła posiedzenie w dniu 9 maja 2016 r. z 

następującym porządkiem obrad: 

1. Rozpatrzenie podań. 

2. Informacja na temat  planu zagospodarowania przestrzennego. 

3. Dyskusja na temat Planu Gospodarki Niskoemisyjnej. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej RG Pan Marek Pasoń poinformował, że komisja 

odbyła dwa posiedzenia w dniu 22 kwietnia 2016 r. i w dniu 9 maja 2016 r. Na 

posiedzeniach rozpatrzone zostały podania o przydział środków na remont dróg 

gminnych i przepustów. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu RG Pani Agnieszka Gryglas poinformowała, 

że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym omówiono stan przeprowadzania prac w zakresie 

inwentaryzacji istniejących publicznych placów zabaw na terenie gminy i stan przeprowadzania 

prac w zakresie budowy publicznych placów zabaw na terenie gminy w 2016 r.  Rozpatrzone 

zostały podania o przydział środków na place zabaw. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Pan Mirosław 

Kuligowski poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 18 maja 2016 r. na którym 

zostały rozpatrzone tematy: 

1.Cd. oświetlenie ulic – modernizacja. 

2. Opieka zdrowia – działalność ośrodków zdrowia na terenie gminy. 

3. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2015. 
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4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2015 rok. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RG Pan Krzysztof Kłębek poinformował, że 

komisja odbyła posiedzenie w dniu 6 maja 2016 r. z następującym porządkiem; 

1.Rozpatrzenie pisma Pani Małgorzaty Jakóbczyk 

2.Kontrola Wydatków w OSP Dąbrówka i OSP Kołaków. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo- Finansowej RG Pan Ryszard Klusek poinformował 

że komisja odbyła posiedzenie w dniu 17 maja 2016 r. na którym zostały zaopiniowane 

projekty uchwał które będą podejmowane na sesji.  

 

Ad. 9 Podjęcie uchwał. 

 

a) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 

2016 – 2021, 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik. 

Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań. 

-  w głosowaniu jawnym – Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XVIII/142/2016 z dnia 24 maja 2016 r.  

 - j e d n o g ł o ś n i e  -   /13 głosów „za”,  przy obecności 13 Radnych/ 

   (Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

b)  w sprawy zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik. 

Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań. 

-  w głosowaniu jawnym – Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XVIII/143/2016 z dnia 24 maja 2016 r.  

j e d n o g ł o ś n i e    /13 głosów „za”,  przy obecności 13 Radnych/ 

   (Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

c) w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Marcina Szerszenowicza – insp. ds. 

drogownictwa. 

Uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag. 

-  w głosowaniu jawnym – Rada Gminy Dąbrówka  

podjęła Uchwałę Nr XVIII/144/2016 z dnia 24 maja 2016 r.  

j e d n o g ł o ś n i e    /13 głosów „za”,  przy obecności 13 Radnych/ 

   (Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

d) w sprawie niewykonywania pierwokupu nieruchomości 

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zdróżnego – Zastępcę Wójta. 

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań 

-  w głosowaniu jawnym – Rada Gminy Dąbrówka 
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podjęła Uchwałę Nr XVIII/145/2016 z dnia 24 maja 2016 r.  

j e d n o g ł o ś n i e    /13 głosów „za”,  przy obecności 13 radnych/ 

   (Uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 10 Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy 

W okresie od ostatniej sesji do Przewodniczącego i  Rady Gminy nie było pism. 

 

Ad. 11  Sprawy różne i wolne wnioski. 

Pan Andrzej Marcinkiewicz nawiązując do awarii wodociągu w Guzowatce powiedział 

że,  należy uczulić  inspektora nadzoru aby sprawdzał  czy wykonawca  robi wszystko 

zgodnie z projektem ( czy nie  zamienia materiałów). Zgłosił również wniosek o 

odnowienie pasów bezpieczeństwa na drogach. Nawiązując do awarii wodociągu 

odpowiedzi udzielił Pan Zenon Zadróżny informując że, budowa wodociągu jest na 

bieżącą kontrolowana przez pracowników. Pan Józef Sobczak zadał pytanie o termin 

odbioru azbestu. Informacja o terminie odbioru azbestu będzie umieszczona na stronie 

internetowej odpowiedział Pan Zastępca Wójta. 

Pan Pasoń Marek  zwrócił się  do Pana Wiesława Mędrzyckiego radnego powiatowego z 

pytaniem czy zostanie położona nakładka na drodze Małopole- Dąbrówka. Odpowiedzi 

udzielił Pan Zenon Zadróżny informując, że otrzymał w tej sprawie pismo od Naczelnika 

Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Starostwa Powiatowego,  że ze względu na brak 

możliwości wygospodarowania środków finansowych  mających stanowić udział 

Powiatu  w tym zadaniu  przebudowa drogi w bieżącym roku nie będzie zrealizowana.  

Pan Marcinkiewicz nawiązując do ww. informacji powiedział że, w tym przypadku 

powiat powinien zdjąć pobocza i odtworzyć rowy przy tej drodze aby odprowadzić wodę 

z jezdni. Odnosząc się do wypowiedzi przedmówców Pan Wiesław Mędrzycki 

powiedział że chodnik został położony bez odwodnienia jezdni i nałożenie nakładki nie 

rozwiąże problemu. Na chwilę obecną Powiat nie dysponuje wolnymi środkami na  

inwestycje. Pan Pasoń powiedział, że odwodnienie jest zrobione tylko za rzadko, aby 

spełniło swoje zadanie tak jak powinno należy zrobić  dodatkowo jeszcze dwa przepusty. 

Pan Mędrzycki poinformował że, nie można tego wykonać w ramach remontu, musi to 

być inwestycja. Głos zabrał Pan Wójt który powiedział że, inne gminy nie mają takiego 

problemu aby otrzymać środki z Powiatu. Zaznaczył, że odcinek drogi Małopole – 

Dąbrówka kolejny raz jest pomijany przez Starostę. Na terenie naszej gminy Powiat robi 

tylko projekty, których nie realizuje np. przebudowa skrzyżowania w Małopolu. Pan 

Mirosław Kuligowski zapytał kiedy będą wybudowane chodniki przy drogach 

powiatowych w Kuligowie. Pan Wiesław Mędrzycki odpowiedział że, budowa 

chodników jest realizowana przez Powiat systematycznie natomiast priorytetem jest 

budowa chodników przy szkołach oraz w miejscach z natężonym ruchem drogowym.  

Pan Wójcik Grzegorz poinformował, że złożył pismo do Starostwa Powiatowego o 

odnowione rowu wzdłuż drogi Karpin - Dąbrówka oraz o  wycięcie chorych konarów 

drzew rosnących przy tej drodze i stwierdził, że prace zostały  do końca wykonane  nie 

tak jak powinny.  

 Pan Mędrzycki odpowiedział, że w przypadku zastrzeżeń do prac wykonywanych przy 

drogach powiatowych uwagi należy zgłaszać do Wydziału Drogownictwa i  Inwestycji 

Starostwa Powiatowego.  
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Ad. 12  Zamknięcie obrad 

 

Zamknięcia obrad XVIII sesji  Rady Gminy Dąbrówka dokonał  przewodniczący Rady 

Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za udział w obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

Sekretarz obrad      Przewodniczący obrad 

Helena Kuśkowska      Marcin Kaczmarczyk 

 
 

 

Protokółowała  

Grażyna Wójcik 


